

5D HO CHI MINH + CU CHI + MEKONG + CAN THO

胡志明市 - 湄公河三角洲 - 古芝地

PRIVATE TOUR / VALID FOR TRAVEL: 01 JAN - 31 DEC 2025

DAY 1: HO CHI MINH CITY – ARRIVAL / 胡志明-抵达

(D)

- Pick up at Tan Son Nhat Airport and transfer to hotel for check in (after 02:00 PM).
- Have dinner at local restaurant.
- Overnight in Ho Chi Minh City.

DAY 2: HO CHI MINH CITY – MEKONG DELTA – CAN THO / 胡志明市 – 湄公河三角洲 – 芹苴

(B/L/D)

- Breakfast at hotel.
- Take a full day trip to the watery world of the **Mekong Delta**, just some hours by coach from Ho Chi Minh City. **My Tho** is famous for its extensive orchards and immense rice fields. Take a cruise on Mekong river to visit islands. Here, you can have chance to visit coconut candy workshop & to taste fresh candy- specialty. Enjoy tropical fruits, honey tea & listen to Southern traditional music. Get on a small boat to discover a **natural canal of Ben Tre province**. Take a short walk in the coconut farm to visit a typical house in Mekong Delta. Back to big boat by rowing boat on small canal.
- Have lunch at garden restaurant. Then proceed to Can Tho.
- In the evening, enjoy dinner at local restaurant.
- Overnight in Can Tho.

DAY 3: CAN THO – HO CHI MINH CITY / 芹苴 – 胡志明市

(B/L/D)

- Breakfast at hotel.
- Visit **Cai Rang Floating Market & the Orchards**. Cai Rang Floating Market, about 6km from Can Tho city, is the most famous and biggest floating market in the Mekong Delta. From the early morning, the waterway becomes a maze of hundreds of boats packed with fruits, vegetables, plants, foods, etc... Sellers hang a sample of what they have from the top of a long pole so that buyers can see from a distance what they are selling.
- Back to Ho Chi Minh City.
- Have lunch & dinner at local restaurant.
- Overnight in Ho Chi Minh city.

DAY 4: HO CHI MINH CITY – CU CHI TUNNELS / 胡志明市 – 古芝地道

(B/L/D)

- Breakfast at hotel.
- Leave Ho Chi Minh for **Cu Chi Tunnels**. Here you will have the opportunity to witness how rice paper is made and to explore the amazing labyrinth of tunnels used by the guerrillas during the war.
- Return to Ho Chi Minh city and then have lunch at a local restaurant before taking a half day city tour. Visit **War museum** which primarily contains exhibits relating to the American phase of the Vietnam War, and is a major tourist attraction, **pass by Reunification Palace** which was the workplace of the President of South Vietnam & was then known as Independence Palace. **Visit outside Notre Dame Cathedral** (under maintenance), the spiritual and cultural crucible of the French presence in the Orient & **the General Post Office**, the ancient & with French colonial architecture style.
- The **final stop is Ben Thanh market** which is always loaded with varieties of goods, such as consumer goods, cakes and candies, food and foodstuff, and particularly high-quality fruit and vegetables.
- Dinner at local restaurant.
- Overnight in Ho Chi Minh city.

DAY 5: HO CHI MINH CITY – DEPARTURE / 胡志明市 – 前往机场

(B)

- Have breakfast at hotel.
- Free at leisure. Check out hotel (before 12:00 PM – noon time). Transfer to Tan Son Nhat airport for departure flight. End of services.

TV-221224



5D HO CHI MINH + CU CHI + MEKONG + CAN THO

胡志明市 - 湄公河三角洲 - 古芝地

PRIVATE TOUR / VALID FOR TRAVEL: 01 JAN - 31 DEC 2025

DAY 1: HO CHI MINH CITY - ARRIVAL / 胡志明 - 抵达

(晚)

- 在胡志明机场接机并送往酒店办理入住手续 (02:00 PM后)。
- 在当地餐厅享用晚餐。
- 夜宿于胡志明市。

DAY 2: HO CHI MINH CITY - MEKONG DELTA - CAN THO / 胡志明市 - 湄公河三角洲 - 芹苴 (早/午/晚)

- 酒店早餐。
- 从胡志明市前往湄公河三角洲的水世界一日游。 My Tho 是以其广阔的果园和巨大的稻田而闻名。在湄公河上乘船游览岛屿。在这里，您有机会参观椰子糖作坊，品尝新鲜的特色糖果。享用热带水果、蜂蜜茶并聆听南方传统音乐。搭乘小船探索槟榔省的天然运河。在椰子园中漫步，参观湄公河三角洲典型的房屋。在小运河上划船回到大船。
- 在花园餐厅享用午餐。然后前往芹苴。
- 晚上，在当地餐厅享用晚餐。
- 夜宿于芹苴。

DAY 3: CAN THO - HO CHI MINH CITY / 芹苴 - 胡志明市 (早/午/晚)

- 酒店早餐
- 参观 Cai Rang 水上市场和果园。Cai Rang 水上市场距离芹苴市约 6 公里，是湄公河三角洲最著名和最大的水上市场。从清晨开始，水道就会变成由数百艘船组成的迷宫，船上装满了水果、蔬菜、植物、食物等..... 卖家在一根长杆的顶端挂着他们所贩卖的商品，这样买家就可以近距离和他们购买东西。
- 返回胡志明市。
- 在当地餐厅享用午餐和晚餐。
- 夜宿于胡志明市。

DAY 4: HO CHI MINH CITY - CU CHI TUNNELS / 胡志明市 - 古芝地道 (早/午/晚)

- 酒店早餐。
- 离开胡志明市前往古芝地道。在这里，您将有机会见证宣纸的制作过程，并探索游击队在战争期间使用的令人惊叹的隧道迷宫。
- 返回胡志明市，在当地餐厅享用午餐，然后进行半天的城市游览。参观主要包含与越南战争美国阶段有关的展品的战争博物馆，是一个主要的旅游景点，经过统一宫，这是南越总统的工作场所，当时被称为独立宫。参观巴黎圣母院外（维修中），法国在东方存在的精神和文化熔炉和邮政总局，古老且具有法国殖民风格的建筑。
- 最后一站是滨城市场，那里总是摆满了各种商品，例如、蛋糕和糖果食品，尤其是优质的水果和蔬菜。
- 在当地餐厅享用晚餐。
- 夜宿于胡志明市。

DAY 5: HO CHI MINH CITY - DEPARTURE / 胡志明市——前往机场 (早)

- 在酒店享用早餐。
- 自由活动至退房酒店（中午 12:00 之前）.到胡志明机场返回家园。

TV-221224



5D HO CHI MINH + CU CHI + MEKONG + CAN THO

胡志明市 - 湄公河三角洲 - 古芝地

PRIVATE TOUR / VALID FOR TRAVEL: 01 JAN - 31 DEC 2025

TRAVEL PERIOD Tour Code: TVT-903	HOTEL / 酒店		ADULT / 大人 (每人价格)				SGL SUP Surcharge 单人间 (而外收费)	CHILD 孩童 (12yrs below)
	HO CHI MINH	CAN THO	2 pax 两个人	3 - 4 pax 三- 四个人	5 - 6 pax 五- 六个人	7 - 8 pax 七- 八个人		
01 Jan - 31 Dec 2025	Elios 3* (Senior Superior Room)	Holiday 2 Hotel 3* (Superior Room)	\$818	\$678	\$578	\$528	\$148	No Bed 孩童无床 60%
	Bay Hotel 4* (ROH)	West Can Tho 4* (Superior Room)	\$918	\$768	\$668	\$618	\$228	
	Edenstar Hotel 4* (Deluxe Room)	TTC Can Tho 4* (Deluxe City View Room)	\$958	\$808	\$708	\$658	\$268	With Bed 孩童占床 90%
	Majestic Hotel 5* (Deluxe Room)	Muong Thanh Luxury Can Tho 5* (Deluxe Room)	\$1,118	\$978	\$878	\$828	\$378	

SURCHARGE

Details	Period	Surcharge
Lunar New Year 2025	27Jan - 03Feb 2025	40% of package price
Bay Hotel	24 & 31Dec 2025	\$28/room/night

PACKAGE INCLUDES / 配套包含:

04 Nights Hotel Accommodation at Choice of Hotel with Daily Breakfast / Tours and Meals as per itinerary / English or Chinese Speaking Guide / 1 bottle mineral water per pax for arrival and departure date / 2 bottle mineral water per pax for tour day

4晚酒店住宿在您选择的酒店 (包早餐) / 行程里的膳食和旅游 / 英语或华语的导游 / 每人一瓶矿泉水 (只有抵达胡志明和离开胡志明那两天) / 每人两瓶矿泉水 (其它的旅游日)

PACKAGE EXCLUDES / 配套不含:

Air Fare / Travel insurance with Covid-19 Coverage / Optional Tours / Travel Visa if applicable / Drink & Beverage during Meals / Compulsory Tipping USD 5/pax/day (PAY TO TOUR GUIDE DIRECTLY)

飞机票 / 包含Covid-19的旅游保险 / 可选旅游 / 签证费用 (如果需要) / 用餐时的饮料 / 司机和导游小费 USD5/一个人/一天 (直接向导游付费)

TV-221224

